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Lékařské fakulty jsou velmi úspěšné ve funkci mezinárodní a rovněž výzkumné, naopak spíše zřídka vynikají ve funkci
regionální a celoživotní. Téměř všechny poskytují převážně "delší" programy, výjimkou jsou pouze fakulty zdravotnických
studií v Ostravě a v Plzni a částečně také olomoucká fakulta zdravotnických věd nabízející programy "kratší". Nejvyšší
úrovně v mezinárodní a výzkumné funkci dosahuje hned několik lékařských fakult (viz tabulka). Jako regionální se
profilují zejména fakulty zdravotnických studií (v Ostravě a v Plzni), ve funkci celoživotní brněnská farmaceutická fakulta.
Na lékařských fakultách je v probíhajícím školním roce nejvíce studentů zapsáno na 1. lékařské fakultě v Praze a na
lékařské fakultě v Brně. Na lékařských fakultách je hned po právech a uměleckých fakultách třetí nejnižší šance na
přijetí ke studiu; relativně nejsnazší je dostat se na farmacii do Hradce Králové (52 %), naopak nejobtížnější na 2.
lékařskou fakultu v Praze (pouhých 15%úspěšných uchazečů). Stejně jako u právnických a uměleckých fakult platí,
že studenti, kteří se na lékařské fakulty zapíší, je také velmi často vystudují. Dokazují to nízké podíly neúspěšných
ukončení (nejméně 13 % na farmacii v Brně) a s tím související poměrně vysoké podíly úspěšných absolventů do 6
let od zápisu ke studiu (nejvíce 86 % na stejné škole). Tyto podíly jsou však ve skutečnosti ještě vyšší, neboť lékařské
fakulty kvůli délce svého studia vykazují vysoké počty těch, kteří studují ještě po 6 letech magisterského studia. V
průběhu studia se nejčastěji (ať už v rámci školy, nebo mezi školami) přestupuje z lékařské fakulty v Olomouci (14 %).
Fakulty se dále liší podle toho, jaká část absolventů pokračuje v navazujícím programu studia. Zde lékařské fakulty
dosahují druhých nejnižších hodnot, což způsobuje specifický systém jejich vzdělávání. Co se týká uplatnění na trhu
práce, absolventi lékařských fakult nemívají se získáním zaměstnání problém a společně s pedagogickými fakultami
a právy patří k nejúspěšnějším.


